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Nadere analyse van de in de Sportnota 2016-2020 “Sportieve kracht van 
Diemen” benoemde knelpunten buitensport inclusief voorzet voor 
toekomstscenario’s buitensport in Diemen 
 
Inleiding/leeswijzer 
Op 24 september 2015 is de Sportnota 2016-2020 “Sportieve kracht van Diemen” vastgesteld. In 
deze nota is het sportbeleid van de gemeente Diemen voor de periode 2016-2020 vastgelegd.  
 
Om sport en bewegen ook naar de toekomst toe te kunnen blijven accommoderen, is  in de nota 
voorgesteld een afwegingskader op te stellen om de (beperkt) beschikbare ruimte voor de 
buitensportverenigingen in Diemen in relatie tot de sterk wisselende benutting ervan en vraag ernaar 
goed en toekomstbestendig te kunnen (blijven)  gebruiken.  Aan de hand van dit afwegingskader,  dat 
inmiddels door ons is vastgesteld en achter in deze notitie is opgenomen, kunnen vervolgens keuzes 
worden gemaakt als basis voor een toekomstvisie buitensport.  
 
De Sportnota benoemt op pagina 16 een viertal knelpunten voor de buitensport in Diemen, i.c.: 
 1) overcapaciteit aan tennisbanen   
2)  ondercapaciteit voor voetbal 
 3) onderbezetting complex TIW-Survivors en   
4)  vraag naar hockey in Diemen.  
 
Onderstaand worden deze knelpunten nader geanalyseerd. De in deze nadere analyse gehanteerde 
ledenaantallen c.a.  per  1-1-2016 zijn rechtstreeks verkregen van de verenigingen zelf (tenzij anders 
vermeld). 
 
Op basis van de nadere analyse wordt vervolgens een voorzet gedaan voor een aantal 
toekomstscenario’s voor de buitensport in Diemen. Deze scenario’s anticiperen op de middellange 
termijnontwikkelingen die voor Diemen worden voorzien waar het de toename van het aantal 
inwoners en de vermeende gevolgen voor de buitensport daarvan betreft (zie ook de Nota integrale 
visie op de groei van Diemen 2017-2025) en kunnen langs de “meetlat” van het afwegingskader 
voormeld worden gelegd.  
 
Proces 
Op 6 juni jl. hebben wij ingestemd met de inhoud van een concept-nadere analyse.  
Dit concept hebben wij daarna aan de diverse hiervoor relevante partijen ter consultatie voorgelegd.  
De uitkomst van deze consultatieronde vormde voor ons aanleiding het concept op een beperkt 
aantal plaatsen aan te passen. De aangepaste analyse hebben wij op 6 september jl. vastgesteld en 
leggen wij thans, inclusief alle (onverkorte)reacties uit de consultatieronde, aan uw raad voor.  
 
Zoals gezegd wordt op basis van de nadere analyse van de knelpunten uit de Sportnota een aantal 
toekomstscenario’s voor de buitensport in Diemen geschetst. Onze voorkeur hierbij gaat uit naar 
scenario 2a. Graag vernemen wij het standpunt van uw raad ter zake opdat wij verder kunnen met 
het nadere onderzoek naar/ de nadere uitwerking van dit scenario of, wanneer uw raad voor een 
ander scenario opteert, de nadere uitwerking van dat scenario. 
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Nadere analyse van in Sportnota benoemde 4 knelpunten 
 
1. Overcapaciteit aan tennisbanen 
Diemen telt twee tennisverenigingen, te weten de Algemene Tennis Vereniging Diemen (ATVD) en de 
Tennis Vereniging Diemen Zuid (TVDZ).   
 
ATVD 
ATVD telde op  1-1-2016 in totaal  613 leden waaronder  399 senioren en 121 junioren.  De ledenlijst 
onderscheidt verder nog recreanten (78), gehandicapten- tennissers (2) en donateurs (13).  382 
leden zijn afkomstig uit Diemen. 231 leden wonen elders . De vereniging kent geen wachtlijst.  
 
De vereniging beschikt over een complex met 9 verlichte gravel tennisbanen en een eigen clubhuis.  
 
TVDZ 
TVDZ telde op 1-1-2016 in totaal 345 leden waaronder  308 senioren en  37 junioren.  180 leden zijn 
afkomstig uit Diemen en 165 leden wonen elders.  Ook TVDZ  kent geen wachtlijst.  
 
De vereniging beschikt op het sportpark De Diemen over 6 verlichte kunstgras tennisbanen  
(all-weather dus langer tennisseizoen dan gravelbanen) en een eigen clubhuis.  Het clubhuis van de 
vereniging is verpacht. De vereniging is om haar moverende redenen geen lid (meer) van de KNLTB.   
 
De bouw van de nieuwe brede school in De Sniep heeft direct gevolgen voor het complex van TVDZ. 
In goed onderling overleg zijn deze gevolgen inmiddels teruggebracht tot een voor de vereniging 
acceptabel niveau.  
 
 
Samen tellen de twee tennisverenigingen in Diemen  958 leden waarvan 562 uit Diemen en 
beschikken ze over 15 verlichte banen. De landelijke trend bij tennis is een al jaren teruglopend 
ledental. ATVD  zowel als TVDZ bespeuren inmiddels een stabilisering/lichte toename van hun 
ledenaantal. Amsterdamse tennisverenigingen overigens, wijken af van deze trend en hebben te 
maken met stijgende ledenaantallen.  
 
De KNLTB (Koninklijke Nederlandse Lawn Tennis Bond) hanteert momenteel een richtlijn van 50 - 70 
spelers per baan,  ongeacht de baansoort. Op verlichte banen, en daar is in Diemen uitsluitend 
sprake van, kan de richtlijn, aldus de KNLTB, tot 90 spelers per baan worden opgevoerd*.   
 
Per saldo kan dus worden gesteld, dat er in Diemen op dit moment sprake is van een theoretische 
overcapaciteit  van  4,4 tennisbanen (958 : 90= 10,6; 15 -10,6= 4,4).  
 
De overcapaciteit openbaart zich het meest nadrukkelijk bij de TVDZ. Daar wordt immers geen 
KNLTB-competitie meer gespeeld, bestaat het overgrote deel van de leden uit oudere senioren die 
ook overdag kunnen spelen en is de bespelingsintensiteit van de banen laag. 
 
De overcapaciteit aan banen in Diemen is op dit moment niet van dien aard, dat van gemeentewege 
maatregelen getroffen zouden moeten worden.  Daarnaast is hiervoor geen financiële urgentie 
aanwezig omdat de huur die TVDZ voor haar banen aan de gemeente betaalt, ook vrijwel alle kosten 
van de gemeente dekt en tot slot is ook de alternatieve aanwendbaarheid van het TVDZ-complex 
beperkt. Mocht de overcapaciteit grotere vormen gaan aannemen, en wij zullen dit monitoren, dan 
staan meerdere opties open. Dan valt te overwegen de samenwerking tussen de twee 
tennisverenigingen daar waar mogelijk verder te versterken dan wel  te streven naar 1 sterke 
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Diemense tennisvereniging. Het laatstgenoemde is overigens een optie waar ATVD wel en TVDZ niet 
voor open staat. 

 
*Nadrukkelijk dient te worden vermeld dat de behoefte voor het aantal spelers per baan per vereniging sterk kan verschillen. De richtlijn 
dient daarom niet te strikt te worden gehanteerd als absolute rekeneenheid bij het bepalen van het aantal benodigde banen. Het is ook 
van belang nauwkeurig te kijken naar factoren die de banendruk kunnen beïnvloeden, bijvoorbeeld het aantal deelnemende teams voor 
competitie en toernooien en het daarvoor benodigde aantal banen. Daarnaast zijn maatschappelijke factoren en demografische opbouw 
binnen een vereniging mede bepalend voor de bezetting van de tennisbanen overdag en ’s avonds. 
Voorbeeld: Een vereniging met veel leden die overdag werken en dus alleen ’s avonds kunnen tennissen, heeft ’s avonds een hoge 
bezetting van de banen. Een vereniging met veel leden die overdag kunnen tennissen (jeugd, parttime werkenden, gepensioneerden), 
beschikt over de mogelijkheid het gebruik van de banen over de hele dag te spreiden. 
 

 

2. Ondercapaciteit voor voetbal 
Diemen heeft  1 voetbalvereniging, te weten SV Diemen. SV Diemen telde op 1-1-2016 in totaal 
1.060 leden, onder te verdelen in  857 spelende leden, waaronder  180  senioren en  677 junioren en 
203 niet-spelende leden.  780 leden zijn afkomstig uit Diemen en 280 leden wonen elders. De 
vereniging heeft geen formele wachtlijst maar voert een restrictief toelatingsbeleid.  
 
De vereniging beschikt op het sportpark De Diemen  over een eigen clubgebouw,  3 kunstgrasvelden, 
een mini -kunstgrasveld en een kunstgras keepershoek.  Voor trainingen van de jongste jeugd kan de 
vereniging indien noodzakelijk ook nog het nabij gelegen veld van DKV Victoria gebruiken.  
 
SV Diemen, zo is in de sportnota gesteld, heeft behoefte aan een extra (vierde) veld. Ook in de lokale 
media is deze wens de laatste tijd meerdere malen uit de mond van de voorzitter van de vereniging 
opgetekend. Een formeel verzoek van de vereniging  tot de aanleg van een vierde veld (inclusief de 
onderbouwing voor de noodzaak ervan) heeft ons zeer onlangs bereikt. 
  
De KNVB maakt bij de berekening van het aantal velden waarover een club minimaal zou moeten 
beschikken gebruik van een behoeftebepaling. Dit is een theoretische berekening van het benodigde 
aantal velden op basis van de aan de KNVB-competitie deelnemende teams van een vereniging. Deze 
berekening is tot stand gekomen door een nauwe samenwerking tussen de VNG (Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten), de VSG (Vereniging Sport en Gemeenten) en de KNVB (Koninklijke 
Nederlandse Voetbal  Bond).  
 
Zeer recent heeft de KNVB  op ons verzoek de behoefte  aan velden voor de SV Diemen bepaald.  
Uit de berekening van de KNVB  blijkt, dat de vereniging over voldoende veldcapaciteit voor 
trainingen beschikt. Voor wedstrijden daarentegen, komt de vereniging  op zaterdag theoretisch, 
afgerond naar boven en puur op organisatorische aard (bruto/netto speeltijd) 1 veld tekort.  Op 
zondag is er geen probleem.  
 
In de berekening van de KNVB is geen rekening gehouden met demografische ontwikkelingen als 
gevolg waarvan bijvoorbeeld het aantal leden van de vereniging zich in positieve zin zou kunnen 
ontwikkelen.  
 
De vereniging heeft inmiddels op de behoeftebepaling van de KNVB gereageerd. Het tekort aan 1 
veld sluit één op één aan bij de beleving van de club en wordt dus onderschreven (en heeft inmiddels  
geresulteerd in het formele verzoek aan de gemeente om de aanleg van een 4de veld). Anders wordt 
gedacht over de aanname van de KNVB dat de vereniging over voldoende trainingscapaciteit 
beschikt.  
 
De 3 kunstgrasvelden van de vereniging kennen geen bespelingsbeperking anders dan 
organisatorisch van aard. In het land wordt het steeds meer gebruikelijk, dat jeugdteams  
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(juniorleden) ook op zondag gaan voetballen. Bij  de SV Diemen is dit voor een fors aantal teams ook 
al reeds praktijk.  Met een verschuiving van (nog) meer jeugdwedstrijden van de zaterdag naar de 
zondag en daarnaast een betere spreiding van de wedstrijden over deze dagen  kan het 
(theoretische) tekort aan 1 wedstrijdveld naar onze mening vooralsnog worden ondervangen.  
 
Een verdere doorgroei van de vereniging als gevolg van de substantiële toename van het aantal 
inwoners van Diemen in de komende jaren, de gestage groei van het meisjesvoetbal  en de 
ontwikkeling van nieuwe vormen van seniorenvoetbal maakt een vierde (kunst)grasveld echter op 
termijn wel noodzakelijk. Hierop zal dus op enigerlei wijze moeten worden geanticipeerd. 
Bestuurskracht en vrijwilligerskader zijn bij een verdere doorgroei van de vereniging overigens 
belangrijke aandachtspunten. 
 
3. Onderbezetting complex TIW-Survivors  
TIW-Survivors is de enige honk- en softbalclub in Diemen. De vereniging telde op 1-1-2016 in totaal  
142 leden, waaronder 68 junioren en  74 senioren.  Dit aantal is inclusief de leden van de 
Amsterdamse honkbalvereniging Vatos die onlangs in TIW-Survivors is opgegaan. 50 leden zijn 
afkomstig uit Diemen. 92 leden wonen elders en dan met name in Amsterdam. De vereniging heeft 
geen wachtlijst.   
 
TIW-Survivors beschikt op het sportcomplex De Diemen over een clubhuis, een natuurgras honk- en 
een natuurgras softbalveld.  Het clubhuis wordt van de gemeente gehuurd.  Het complex van TIW-
Survivors wordt medegebruikt door de Amsterdam Marshals. 
 
Het aantal leden van de vereniging liep de afgelopen jaren terug (in 2000 telde de vereniging nog 235 
leden) en dat is ook de trend bij de Koninklijke Nederlandse Base- en Softbal Bond (KNBSB). 
Inmiddels bespeurt de vereniging echter een lichte stijging in het ledental.  
 
De velden van TIW-Survivors, zo wordt in de sportnota gesteld, kennen een zeer geringe bezetting. 
Dat heeft enerzijds te maken met de beperkte omvang van de vereniging en anderzijds met de aard 
van de sporten honk- en softbal. Dat zijn zomersporten pur sang die derhalve een relatief kort 
seizoen kennen. De afmetingen van de velden zijn vanuit de sporttechnische eisen echter fors 
waarmee door een kleine vereniging een groot ruimtebeslag wordt gelegd op het sportpark.  
 
Het honkbalveld van de TIW-Survivors behoeft  een ingrijpende renovatie. Deze renovatie (waarvoor 
een bedrag van ca. € 120.000,-- nodig is) staat, na een collegebesluit tot uitstel ervan (besluit d.d.  
17-2-2015) nu gepland voor 2019.  
 
De samenvoeging met Vatos is de bestuurskracht van de vereniging zeer ten goede gekomen. Dit 
blijkt mede uit de verschillende initiatieven die de vereniging de afgelopen maanden heeft ontplooid 
waaronder bijvoorbeeld de opzet van een Taskforce Honkbal in de regio Amsterdam en de 
samenwerking met KMN Kind & Co voor de opzet van een SportBSO in Diemen. 
 
Het vorenstaande bezien in relatie tot de omvang van de vereniging in het algemeen en het geringe 
aantal uit Diemen afkomstige leden in het bijzonder, rechtvaardigt in ieder geval  een nadere 
beschouwing op de toekomst van de vereniging op het sportpark De Diemen. 
 
In relatie tot de ondercapaciteit voor voetbal  zou onderzocht kunnen worden in hoeverre een vierde 
(kunst)gras voetbalveld eventueel gecombineerd kan worden met een honk- c.q. softbalveld. 
Wanneer dit mogelijk blijkt, dan kan de vereniging onveranderd gebruik blijven maken van haar 
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huidige complex en kan ook een vierde (kunst)gras voetbalveld worden aangelegd.  Alsdan neemt 
immers het gebruik van het honk- c.q. sofbalveld substantieel toe. 
 Of ligt het, zeker nu ook de gemeente Amsterdam in dit verband nadrukkelijk over deze richting 
nadenkt en de honkbalverenigingen heeft gevraagd zelf met een toekomstvisie te komen, niet veel 
meer voor de hand de vereniging op het pad te brengen van een samenwerkingsverband met de 
nabij gelegen (Amsterdam Oost, Radioweg) honk- en softbalvereniging OVVO?   Samenwerking 
waarmee 1 grote(re) gezonde honk- en softbalvereniging ontstaat die voor haar leden ook op 
sportief gebied meer te bieden zal hebben, ruimte op het sportpark De Diemen  wordt vrijgespeeld 
(in de sportnota wordt gesteld dat er de wens bestaat om het sportpark een meer open structuur te 
geven ten faveure van o.a.  informele ongeorganiseerde sport),  ruimte op het sportpark wordt 
vrijgespeeld die kan worden gereserveerd voor de eventuele  aanleg op termijn van een vierde 
(kunst)grasveld ten behoeve van SV Diemen, forse voor rekening van de gemeente komende 
renovatiekosten worden voorkomen en, een nadrukkelijke wens van de gemeente Amsterdam,  het 
veldgebruik bij OVVO wordt geïntensiveerd/geoptimaliseerd. Uit een eerste globale beschouwing 
blijkt dat een gezamenlijk gebruik van de accommodatie van OVVO onder voorwaarden niet op 
capaciteitsproblemen hoeft te stuiten. Nader onderzoek is echter noodzakelijk. 
 
4. Hockeyvereniging in Diemen? 
In de sportnota is met zoveel woorden gesteld (pag. 17) dat er vraag is naar hockey in Diemen. De 
bron hiervoor is o.a. de Sportmonitor Diemen 2014.  In het Coalitieakkoord 2014-2018 “Ontmoeten 
en verbinden” is op pagina 6 gesteld, dat initiatieven voor het oprichten van nieuwe 
sportverenigingen, zoals hockey, van gemeentewege actief worden ondersteund. 
 
Aangenomen wordt dat er behoefte is aan hockey in Diemen en het college zal initiatieven voor het 
oprichten van een hockeyclub in Diemen in het voorkomende geval actief ondersteunen. 
 
Wat nu nog ontbreekt is een concreet particulier initiatief voor het oprichten van een hockeyclub in 
Diemen. Zolang dat er niet is, is een uitgebreid onderzoek naar de mogelijkheid tot het  vestigen van 
een hockeyclub in Diemen te prematuur.  Het ligt immers nadrukkelijk niet op de weg van de (een) 
gemeente om een hockeyclub te initieren. Daarvoor is het particulier initiatief aan zet. 
 
De besturen van Athena en IJburg hebben de handen vol aan het runnen van hun eigen verenigingen. 
Er zijn bij beiden besturen geen bij ons bekende  ambities tot het stichten van een “satellietclub” in 
Diemen. Het bestuur van HC Athena heeft overigens wel aangeboden in een voorkomend geval de 
gemeente met raad en daad te willen bijstaan. 
 
Los van het vorenstaande is in de discussie over het al dan niet vestigen van een hockeyclub in 
Diemen de onderstaande informatie niet onbelangrijk: 
 
De direct nabij  Diemen gelegen hockeyclubs, respectievelijk  HC Athena  in Amsterdam Oost en AHC 
IJburg in IJburg,  zijn vanuit Diemen redelijk snel en veilig per fiets  bereikbaar.   
 
Bij Athena hockeyen op een totaal van 1.780 leden (peildatum 31-10-2015, bron Koninklijke 
Nederlandse Hockey Bond) op dit moment  115 personen uit Diemen (39 senioren en 76 junioren). 
IJburg telt op een totaal van 1.065 leden (peildatum 31-10-2015, bron KNHB) momenteel  15 leden 
uit Diemen, allen junior. Op de wachtlijst bij Athena staan 64 personen uit Diemen (3 senioren en 61 
junioren)  terwijl de wachtlijst van IJburg  21 Diemense junioren telt.  
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Per saldo hockeyen op dit moment  130 inwoners van Diemen bij 2 verenigingen in de onmiddellijke 
nabijheid van Diemen (39 senioren en 91 junioren) en staan er bij deze twee verenigingen in totaal 
nog eens 85 personen uit Diemen op de wachtlijst.   
 
Het ligt niet in de lijn der verwachtingen (en  ervaringen van hockeyclubs elders bevestigen dit),  dat 
de Diemense leden van de twee clubs hun clubs massaal zullen verlaten ten faveure van een in 
Diemen nieuw op te richten hockeyclub, terwijl daarnaast het aantal inwoners van Diemen op de 
wachtlijsten niet zodanig is, dat daarmee  direct een gezonde basis voor een nieuwe 
hockeyvereniging in Diemen kan worden gelegd.  Tel daarbij op het feit dat Diemen nog geen 
hockeycultuur kent en de vraag is gerechtvaardigd, of een hockeyclub in Diemen überhaupt wel 
bestaansrecht heeft. Dit nog los van de vraag waar een hockeyclub in Diemen zou kunnen worden 
geaccommodeerd en de forse investeringskosten die hiervoor  noodzakelijk zijn (ca. € 400.000,-- voor 
een kunstgras hockeyveld).   
 
Conclusies uit nadere analyse 
Vorenstaande nadere analyse van de knelpunten in de buitensport in Diemen leidt tot de volgende 
conclusies: 
 
Tennis 
De overcapaciteit aan tennisbanen is momenteel niet zodanig, dat direct ingrijpen van de gemeente 
noodzakelijk is. Ook andere argumenten ontbreken hiervoor. De situatie zal echter blijvend worden 
gemonitord en bij een verdere toename van de overcapaciteit kan ingrijpen van gemeentewege 
alsnog worden overwogen. 
 
Voetbal 
Met  wat extra organisatorische ondersteuning zou SV Diemen nog even voort moeten kunnen met 
de huidige drie kunstgrasvelden. De verwachte toename van het ledenaantal als gevolg van met 
name de groei van Diemen rechtvaardigt echter de aanleg op termijn van een vierde (kunst)grasveld 
voor de vereniging op het sportpark. De bestuurskracht van de vereniging en haar vrijwilligerskader 
zijn bij een doorgroei van de vereniging punten van aandacht.  
 
Honk- en softbal 
De geringe omvang van de vereniging in relatie tot het forse ruimtebeslag dat zij legt op het 
sportpark en het beperkte gebruik dat zij daar vervolgens van maakt, rechtvaardigt een nadere 
beschouwing op de toekomst van de vereniging op het sportpark. Een toekomst die er op 
verschillende manieren uit kan zien. Volledige en ongewijzigde handhaving van de vereniging op het 
sportpark, waarmee nieuwe ontwikkelingen als bijvoorbeeld de aanleg van een vierde 
(kunst)grasveld voor SV Diemen onmogelijk worden. Volledige handhaving van de vereniging maar 
met co-gebruik van een nieuw aan te leggen vierde (kunst)grasveld voor SV Diemen ten behoeve van 
softbal  of volledige uitplaatsing van de vereniging waarmee de weg wordt vrijgemaakt voor nieuwe 
ontwikkelingen op het sportpark als bijvoorbeeld de aanleg van een vierde (kunst)grasveld voor SV 
Diemen en/of de vestiging van een hockeyclub op het sportpark of het realiseren van informele 
sportvoorzieningen. 
 
Hockey 
Een concreet initiatief voor de oprichting van een hockeyvereniging in Diemen heeft zich nog niet 
aangediend.  In het voorkomende geval van een concreet  initiatief zal dit worden beoordeeld en 
binnen randvoorwaarden mogelijk worden ondersteund, waarbij de pijlen voor wat betreft de 
vestiging van een hockeyclub in Diemen kunnen worden gericht op het sportpark, hetgeen gevolgen 
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zal hebben voor mogelijke andere ontwikkelingen aldaar of op andere locaties in Diemen, waarbij 
concreet Spoorzicht kan worden genoemd. 
 
Informele sport 
In de Sportnota wordt met zoveel woorden gesteld, dat de toename van de ongeorganiseerde en 
informele sport een strategische inzet van de openbare ruimte als ruimte om te sporten en bewegen 
rechtvaardigt. In de nota wordt dan ook de concrete aanbeveling gedaan om o.a. het sportpark 
hiervoor (meer) geschikt te maken. Bij de onderstaande toekomstscenario’s is informele sport 
daarom ook een factor. 
 
Toekomstscenario’s 
Op basis van de nadere analyse van de vier in de sportnota benoemde knelpunten kunnen de 
volgende toekomstscenario’s worden voorgesteld: 
 

Scenario Tennis Voetbal Honk- en softbal Hockey Informele 
sport 

1a . Geen 
veranderingen op 
het sportpark en 
ook geen hockey 
elders 

Status 
quo 

Status quo Status quo geen beperkt 

1b.  Geen 
veranderingen op 
het sportpark, wel 
hockey maar elders 

Status 
quo 

Status quo Status quo Ja, maar niet 
op sportpark 

beperkt 

2a.  Optimaal co-
gebruik  
SV Diemen en TIW-
Survivors  en geen 
hockey 

Status 
quo 

1 extra 
(kunst)grasveld 

Co-gebruik vierde 
(kunst)grasveld SV 
Diemen door 
softbal TIW-
Survivors 

geen  beperkt 

2b. Optimaal co-
gebruik SV Diemen 
en TIW-Survivors en 
hockey elders 

Status 
quo 

1 extra 
(kunst)grasveld 

Co-gebruik vierde 
(kunst)grasveld SV 
Diemen door 
softbal TIW-
Survivors 

Ja, maar niet 
op sportpark 

beperkt 

3a.  Hockey op het 
sportpark zonder 
vierde 
(kunst)grasveld SV 
Diemen 

Status 
quo 

Status quo Volledige 
uitplaatsing 

Twee 
hockeyvelden 

uitgebreid 

3b.  Hockey op het 
sportpark en aanleg 
vierde 
(kunst)grasveld SV 
Diemen 

Status 
quo 

1 extra 
(kunst)grasveld 

Volledige 
uitplaatsing 

1 hockeyveld uitgebreid 
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Afwegingskader Buitensport Diemen 
Hiervoor is reeds de totstandkoming van een zogenaamd Afwegingskader  Buitensport Diemen 
gememoreerd.  Inmiddels is dit afwegingskader door ons vastgesteld. Het is conform het bepaalde in 
de sportnota opgesteld in samenspraak met de in de Sportraad Diemen vertegenwoordigde 
sportverenigingen. Het kader onderscheidt  belangrijke (primaire) en minder belangrijke (secundaire) 
criteria. Op basis van dit kader kunnen in voorkomende gevallen weloverwogen keuzes  worden 
gemaakt voor de inzet van de in Diemen (beperkt) beschikbare ruimte voor buitensport.  
 
 
 
Primaire criteria (in volgorde van belangrijkheid): 
 

1. Veldcapaciteit en leden 
a. Structurele over- of ondercapaciteit (tenminste 3 jaar) 
b. Indien nieuwe vereniging:  potentiële capaciteit 
c. Ontwikkeling aantal spelende leden (Diemen/elders) afgelopen 5 jaar 
d. Verwachte ontwikkeling aantal spelende leden komende jaren 
e. Landelijke ontwikkeling ledenaantal afgelopen 5 jaar 

 
2. Vitaliteit sportvereniging 

a. Kader (bestuur/technisch/vrijwilligers) 
b. Beleidsplan 
c. Financiën 
d. Lidmaatschap landelijke bond 
e. Maatschappelijke betrokkenheid 
f. Mogelijkheden vereniging (karakter) 
g. Historie vereniging, binding met Diemen 

 
3. Gemeentelijke kosten 

a. Eenmalige investeringen 
b. Structurele exploitatie (beheer en onderhoud) 
c. Absoluut en relatief (naar rato aantal spelende leden) 

 
Secundaire criteria 
 

1. Sportaanbod elders in Diemen (of directe omgeving) 
2. Alternatieve aanwendbaarheid locatie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


